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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VI STYRETMÖTE 2007‐09‐13 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

V I C E  O R D F Ö R A N D E   F 6 : M A R T I N   L I L I E B O R G

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
F6 har  tillsammans med B0F6 arrangerat en gasque med  temat  ”charter”. Gasquen och den 

tillhörande sittningen gick båda bra. Förutom gasquen så har de haft en sittning  tillsammans 

med Häv6 och Nollrocken tillsammans med DP och Delta. Gasquedelen av Nollrocken gick inte 

så bra ekonomiskt, men då skall också biljettintäkterna fördelas mellan de olika delarna. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
DP har sedan senaste mötet hunnit med att arrangera Pubrunda. Pubrundan gick mycket bra 

och  de  tror  att  det  blev  en  rekordvinst.  På  fredagen  efter  pubrundan  så  hade  de  en 

bakfylledup, men då de glömt  att  informera nollorna  så  var det mest  gamla  föreningsaktiva 

som var där. Utöver detta så har de, precis som F6, haft Nollrocken. 

Nu närmast så är det efterfest till balen som gäller. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK  bjuder  nollorna  på mat  och  de  som  har  nollbrickor  på  får  en  exklusiv  efterrätt  som 

bonus.  Annars  så  jobbar  de  på  att  avsluta  nollningen  på  ett  värdigt  sätt.  Det  sista  arret, 

phadderomsitsen, säljer faktiskt bra. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har arrangerat ett mattearr dit det kom 70 st. nollor vilket var betydligt fler än förväntat. Vi 

kan åter konstatera att årets nollor är väldigt seriösa med sitt pluggande. 
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§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
  Datum för Focköret är bestämt till den 6:e. Jukeboxen är också lagad nu och skall ut på Focus. 

§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har ”miniräknararret” med Vattenfall idag och nästa vecka så kommer det att hållas ett 

lunchföredrag  tillsammans  med  Triatlon.  Mentorskapsprogrammet  Odyssén  drar  även  det 

igång nästa vecka. 

F‐expo, Fysiks egen företagsmässa, kommer att hållas i år igen. Denna gång så blir det den 15:e 

november. Under denna dag så kommer alla F‐studenter att vara lediga. FARM får in ca 50000–

60000 kr på F‐expo så det är viktigt att studenterna besöker mässan för att företagen skall vilja 

komma tillbaka. Detta gör också att FARM förväntar sig att få in betydligt mer pengar än vad de 

fått tidigare år. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Hillergren skall på KU‐möte och han kommer där att ta upp det faktum att kårens kurator var 

på semester under nollvecka 1. Kärnstyret har även kollat på budgeten en del. 

§ 10  SHOTS PÅ PUBRUNDAN 
DP är  intresserade av att få sälja shots, starkare än 20 vol. %, på pubrundorna. Vi konstaterar 

att den frågan skall tas med GFK. 

§ 11  SKYDDSRUMMET 
Skyddsrummet  måste  hållas  rent  från  saker  utanför  vårt  område.  Vi  skall  undersöka 

möjligheten att ställa dit hyllor för att få plats med mer saker. 

§ 12  NYCKLAR 
Jakob har från Sissel fått en lista över nycklar som ej är återlämnade och han skall försöka driva 

in dem så snart som möjligt. Vi kan dock konstatera att det hade varit bra om vi kunde hålla 

med en egen lista för det verkar inte vara någon koll på nycklarna då flera av de som stod med 

på listan från Sissel är tillbakalämnade sedan länge. 

FNollK och Foc vill komma  in  i städskrubben, vilket vi bara  tycker är konstigt att de  inte gör. 

Jakob skall prata med Sara om saken. 

FARM  berättar  att  alla  inte  får  ut  nycklar  eftersom  det  är  så  många  nycklar  som  inte  är 

tillbakalämnade. Vi konstaterar att om FARM  skall  få mobiltelefonspons  från  sektionen,  som 

tidigare har diskuterats, så kommer inte alla i FARM att behöva access till styretrummet. 

§ 13  TELEFONEN 
Telefonen som brukar finnas på Focus är åter hittad, men den är sönder. Ingen verkar tycka om 

den där telefonen och den kostar mycket pengar. 
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§ 14  AVSTÄNGNING 
En phadder har gjort mycket olämpliga saker på Focus och vi bestämmer därför att dra in hans 

access till Focus för resten av denna läsperiod. 

Beslut:  Att  dra  in  kortaccessen  till  alla  Fysikteknologsektionens  lokaler  för  den  aktuella 

personen med direkt verkan och t.o.m. 28 oktober 2007. 

§ 15  BUDGET 
  Hillergren och Axelsson har diskuterat budgeten och de saker de i huvudsak vill göra är: 

• Höja rustanslaget med 5000 kr eller 10000 kr från 25000 kr. 

• Minska anslagen för phaddertackalaset och Sektionensdag. 

Ut  över  det  så  vill  de  att  vi  lägger  en  proposition  om  att  överblivna  medel  från 

mastersmottagning och dylikt skall hamna i Focusfonden. 

FARM  tror, som  tidigare nämnt, att de kan öka årets  inkomster ganska mycket vilket ger oss 

mer utrymme i budgeten. 

Sen har  vi  Selecta  som har  tagit bort  sina  automater  ifrån  Focus utan  att  säga något,  vilket 

betyder  att  antingen  så har de brutit  sin del  av  avtalet  eller  så  kör de på det  avtal  som de 

tydligen har, dvs. att de endast skall ha de tre automaterna i Signes. Oavsett så borde vi kunna 

inleda förhandlingar med andra företag om ett nytt avtal för Focus. 

§ 16  MAIL TILL 4:OR OCH 5:OR 
FARM vill maila till elever i årskurs 4 och 5 oftare då det är många företag som är intresserade 

av att rekrytera dessa. Vi bestämmer att FARM skall testa med lite tätare mail och se ifall folk 

börjar gnälla på för mycket mail eller inte. 

§ 17  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte är torsdagen den 20:e september. 

§ 18  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


